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Z á p i s n i c a    č.  4 
napísaná na zasadnutí mestského zastupiteľstva,  

konaného 31. 5. 2012 o 16.15 hod. na Mestskom úrade vo Vrbovom 

 

Prítomní:    8 poslanci a primátor mesta – podľa prezenčnej listiny 

Neprítomní: R. Bartakovič, Ing. N. Horská, Mgr. R. Just – ospravedlnení 

                         

Prizvaní:    hl. kontrolórka, prednostka, riaditeľka DDaDSS Klas, vedúci útvarov Mestského 

úradu Vrbové 

     

Program: 

 

1. Otvorenie, voľba návrhovej komisie, overovateľov zápisnice, pracovného predsedníctva 

a určenie zapisovateľky  

2. Kontrola plnenie uznesení 

3. Dopyty a interpelácie občanov 

4. Futbal vo Vrbovom 

5. Informácie spoločnosti Real Market 

6. Správa o hospodárení DDaDSS Klas, n.o. Vrbové  

7. Správa o stave CO v meste Vrbové a o činnosti DHZ Vrbové 

8. Návrh VZN č. 4/2012 o poskytovaní jednorazovej dávky v hmotnej núdzi, jednorazovej 

sociálnej dávky a sociálnej pôžičky občanom mesta Vrbové 

9. Návrh VZN č. 5/2012 o podmienkach poskytovania sociálnych služieb a určení úhrady za 

opatrovateľskú službu pre občanov s trvalým pobytom na území mesta Vrbové 

10. Návrh VZN č. 6/2012 o spôsobe určenia úhrady, výške úhrady a spôsobe platenia úhrady za 

sociálne služby poskytované v DDaDSS  

11.  Odpredaj pozemkov na garáže 

12. Vysporiadanie pozemkov na vytvorenie ulice na Sídl. 9. mája 

13. Žiadosť o odkúpenie časti pozemku p.č. 3171/1 – RO Čerenec 

14. Odpustenie dlhu na nájomnom a služieb spojených s bývaním 

15. Rôzne 

      – Vyhlásenie verejnej súťaže o prenájom nebytových priestorov na Beňovského ul. 

      – Návrh na zmenu zmluvy TKR (Multichannel) 

      – Žiadosť o príspevok na družobné stretnutia – ZŠ Školská ul. 

      – Žiadosť o pomoc na zabezpečenie vzduchotechniky – ZŠ Komenského ul. 

      – Žiadosť o finančný príspevok pre SZSM 

      – Žiadosť o zavedenie plynovej prípojky 

      – Verejnoprospešné stavby 

16. Dopyty a interpelácie poslancov 

17. Návrh na uznesenie 

18. Záver 

 

1. Otvorenie, schválenie návrhovej komisie, overovateľov zápisnice, pracovného 

predsedníctva MsZ a určenie zapisovateľky 
 

Dnešné zasadnutie mestského zastupiteľstva otvoril a viedol primátor mesta Ing. Ján 

Jánoška, ktorý na úvod privítal všetkých prítomných. Rokovanie mestského zastupiteľstva začalo 

za prítomnosti 7 poslancov, plénum bolo uznášaniaschopné. Neskôr prišiel ešte 1 poslanec. 

 

Do návrhovej komisie boli navrhnutí a schválení poslanci: predseda – Mgr. Šandrik, členovia – 

PhDr. J. Miklášová a I. Spál. 

prítomných: 7 
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za: 7                                                 proti: 0                                     zdržal sa: 0 

 

          

Za overovateľov zápisnice boli navrhnutí a schválení poslanci: JUDr. Kubík a P. Rakús. 

prítomných: 7                                                                                                                      

za: 7                            proti: 0                                         zdržal sa: 0 

 

Za zapisovateľku bola určená Emília Beličková, pracovníčka mestského úradu. 

 

Do pracovného predsedníctva boli navrhnutí a schválení: Ing. Ján Jánoška, JUDr. Mária Gajňáková 

a Dott. Mgr. Ema Maggiová. 

prítomných: 7 

za: 7                                                 proti: 0                                                     zdržal sa: 0 

 

Potom primátor predložil k schváleniu program zasadnutia MsZ uvedený na pozvánke. Poslanec 

I. Spál navrhol zaradiť do programu ako bod č. 4 futbal vo Vrbovom – kontrolu dokladov. Návrh 

Ing. Horskej, ktorá nebola prítomná, tlmočil Ing. Duračka. Navrhol zaradiť do programu v bode 

Rôzne prijatie uznesenia o verejno–prospešných stavbách. 

Hlasovalo sa o takto upravenom programe: 

prítomných: 7 

za: 7                        proti: 0                                      zdržal sa: 0 

 

2. Kontrola plnenie uznesení 
 

 Kontrolu plnenia uznesení vykonala prednostka MsÚ Dott. Mgr. Maggiová. Je súčasťou 

príloh zápisnice. 

Mgr. Šandrik navrhol, aby v uznesení bol menovite uvedený nositeľ úlohy. Podľa neho by sa mali 

číslovať len prijaté uznesenia. Bolo povedané, že je to na dlhšiu diskusia a že zatiaľ sa budú 

uznesenia chronologicky číslovať. 

 

3. Dopyty a interpelácie občanov 
 

Pani Ďuračková vyslovila obavy z Cintorínskeho potoka, ktorý pri väčšej búrke sa znovu môže 

vyliať na priľahlé pozemky. Rúry, ktoré sú pod mostom, sú zanesené. 

Primátor povedal, že je to povinnosť Povodia Váhu. Hoci sú financie vyčerpané, môže ich 

požiadať o pomoc. Podľa slov p. I.Čápa by bolo dobré preveriť, či ten most je v súlade so  

stavebným zákonom 

•  

Pán I. Čáp, ktorý odpratáva neporiadok po občanoch v nájomných bytoch na Beňovského ul., 

upozornil, že takýto neporiadok sa už nachádza aj u rodiny, ktorá býva za bývalým Vetesom. Hrozí 

epidémia, infekcia. Mgr. Šandrik navrhol kontroly vo dvoroch každý mesiac. Primátor to zobral 

ako podnet na riešenie neprispôsobivých občanov. 

•  

Pani Šlauková sa sťažovala na prístup pracovníčky MsÚ. Primátor navrhol, aby sťažnosť podala 

písomne. Sťažnosť sa preverí a do 30 dní sa jej dá odpoveď. 

•  

Pani Šlauková mala dotaz na kocky, ktoré sa rozobrali pri revitalizácii centrálnej mestskej zóny. 

Takisto bola požiadaná, aby to dala písomne a po zistení, kde sa kocky nachádzajú, sa jej odpovie. 

•  

Pani Ďuračková mala požiadavku, aby na detské ihrisko na Slovanskej ul. sa dal nejaký odpadkový 

kôš. Primátor požiada p. Záhorca, aby tam dal kontajner. 

•  
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Pani Šlauková chcela vedieť, či mesto bude kupovať nový kukavoz alebo bude naďalej smeti 

vyvážať firma Marius Pedersen. Primátor povedal, že mesto to dokáže zabezpečiť len cez 

eurofondy, z cudzích zdrojov, pretože vlastné prostriedky na to nemá. Je to v štádiu riešenia. 

 

4. Futbal vo Vrbovom 
 

 Na návrh komisie kultúry, športu a mládeže predniesol p. Spál návrh na vykonanie kontroly 

hospodárenia s prostriedkami mesta Vrbové, ktoré mesto poskytuje MFK a to za rok 2011 

a obdobie do 31. 5. 2012. Za vykonanie kontroly je zodpovedná hl. kontrolórka, ktorá je povinná 

túto správu predložiť písomne na najbližšom zasadnutí MsZ. Primátor povedal, že MFK je 

občianske združenie, na ktoré mesto nemá dosah. Peniaze, ktoré z mesta idú, sú zdokladované.  

 

Bolo prečítané a prijaté uznesenie č. 36/V/2012. 

 

5. Informácie spoločnosti Real Market 
 

 Zástupca spol. Real Market Ing. Dubravský predložil poslancom upravený zámer výstavby 

bytov. Rokovali aj so stavebným úradom. Táto zmena sa im viac pozdávala. Niektoré veci sa budú 

robiť ako zmena stavby pred dokončením. Mali trochu problémy s bankami, je to dôsledok krízy. 

Stavebné povolenie získali až v r. 2011. Predpokladaný termín dokončenia prvej bytovky, ak začnú 

v auguste t.r., je september – október 2013. Je tam problém s kanalizáciou. Je potrebné, aby táto 

investícia bola ošetrená aj pohľadu verejného obstarávania. Primátor prisľúbil rokovať s Tavosom, 

aby túto kanalizáciu vybudoval Tavos. Oproti predošlému návrhu došlo ku zmene parkovacích 

miest ako aj umiestnenia komunikácie. Budú tam byty 1–, 2– aj 3–izbové. Podľa slov primátora by 

bolo vhodné o pozemkoch rokovať spoločne s dotknutými stranami. 

 

Bolo prečítané a prijaté uznesenie č.  37/V/2012. 

 

6. Správa o hospodárení DDaDSS Klas, n.o. Vrbové  
 

 Správu predložila riaditeľka DDaDSS Ing. Miklášová. Mesto ako zakladateľ je pravidelne 

informované o výsledkoch hospodárenia a tiež o činnosti zariadenia. Nakoľko zariadenie nie je 

napojené na rozpočet mesta, ale je financované z rozpočtu samosprávneho kraja a zo štátneho 

rozpočtu, túto správu berie MsZ iba na vedomie. Oproti predchádzajúcich správ je táto rozšírená 

o služby ošetrovateľskej a opatrovateľskej starostlivosti. Na účet zakladateľa prišli peniaze, ale vo 

výške 330 € na jedného klienta. V minulosti boli tieto peniaze neporovnateľne vyššie. Chceli by si 

vypomôcť aj podnikateľskou činnosťou, ale je to obmedzené aj priestorom. Tento rok bude situácia 

veľmi ťažká. Pripravuje sa novelizácia zákona, možno príde ku zmene spôsobu financovania. 

Podľa slov Dr. Borovského, ak by klienti mali viac platiť, niektorí by to nezvládli. Tie zariadenia 

by padli. Čo riaditeľka potvrdila, ale pokiaľ však zostanú na pôvodnej sume, pôjde to na úkor 

kvality. 

 

Bolo prečítané a prijaté uznesenie č.  38/V/2012. 

 

7. Správa o stave CO v meste Vrbové a o činnosti DHZ Vrbové za rok 2011 
 

 Správu predniesol Mgr. Boškovič. Poslanci mali možnosť si je dopredu preštudovať. 

Stanovisko komisie DHZ je zapracované v správe. 

 

Z rozpravy: 

p. Spál – spýtal sa, či je zakúpené vozidlo v poriadku, 
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Mgr. Boškovič – vozidlo malo veľa nedostatkov, ale sa odstránili, je plne funkčné, akcieschopné 

kedykoľvek. 

Dr. Borovský – vyslovil poďakovanie chlapcom aj dievčatám za ich prácu a aj za to, že zapojili do 

toho aj deti. Teší ho družná spolupráca.  

Mgr. Šandrik – zablahoželal Mgr. Boškovičovi za delegovanie do republikového orgánu. Spýtal sa 

na rizikové oblasti v meste. 

Mgr. Boškovič – rizikové oblasti sú – unimobunky, nájomné byty neprispôsobivých občanov. 

Mesto nemá možnosti s tým niečo urobiť. Bezprostredné nebezpečenstvo tam nie je, skôr hrozí 

nebezpečenstvo z tých skládok. 

 

Bolo prečítané a prijaté uznesenie č.  40/V/2012. 

 

8. Návrh VZN č. 4/2012 o poskytovaní jednorazovej dávky v hmotnej núdzi, 

jednorazovej sociálnej dávky a sociálnej pôžičky občanom mesta Vrbové 
 

 Návrh VZN č. 4/2012 vypracovala Mgr. Miklovičová. Návrh bol zverejnený, v stanovenom 

termíne neboli vznesené žiadne pripomienky. 

Stanovisko ekon. komisie: komisia zobrala návrh na vedomie, konštatovala, že v súčasnosti nie sú 

peniaze na vyplácanie týchto dávok. 

Stanovisko sociálnej komisie: komisia zobrala návrh na vedomie. Mgr. Sitárová podotkla, že 

stanovisko komisie nebolo jednotné k čl. 7 ods. 2 v tom, či žiadateľ musí mať vyrovnané všetky 

platby voči mestu. 

 

Z rozpravy: 

Dr. Borovský – podporil by návrh, aby žiadateľ mal podlžnosti vyrovnané, aj iné mestá to majú. 

Nie vždy sa tá dávka využije na to, na čo sa im dáva. 

p. Rakús – situácia je taká, že minulý rok sme mali v rozpočte 10 tis. €, tento rok 4 tis. €. K tomu 

boli 2 deti umiestnené v detskom domove, suma sa zníži o 2 200 €. A to ešte treba na 

štedrovečernú večeru. Znamená to, že komisia nemá zdroje. 

Poslanci sa zhodli v tom, že ponechajú podmienku, aby mal žiadateľ platby voči mestu vyrovnané. 

Tak ako to bolo v návrhu VZN. 

 

Bolo prečítané a prijaté uznesenie č.  41/V/2012. 

 

9. Návrh VZN č. 5/2012 o podmienkach poskytovania sociálnych služieb 

a určení úhrady za opatrovateľskú službu pre občanov s trvalým pobytom 

na území mesta Vrbové 
 

 Návrh VZN č. 5/2012 vypracovala Mgr. Miklovičová a bol zverejnený. V stanovenom 

termíne predložil pripomienku Mgr. Šandrik, ktorá sa ale týkala len textovej úpravy. 

Stanovisko ekon. komisie: komisia odporúča návrh schváliť. Na komisii bolo povedané, že mnohí 

občania si tieto služby nebudú môcť dovoliť. Ale ak by aj mesto toto VZN neschválilo, 

postupovalo by sa v zmysle zákona. 

Stanovisko sociálnej komisie: odporúča návrh VZN schváliť. 

 

Z rozpravy: 

Mgr. Šandrik – z hľadiska hospodárenia mesta sa mu zdá poistka na auto dosť vysoká – navrhuje 

prehodnotiť. 

 

Bolo prečítané a prijaté uznesenie č.  42/V/2012. 
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10. Návrh VZN č. 6/2012 o spôsobe určenia úhrady, výške úhrady a spôsobe 

platenia úhrady za sociálne služby poskytované v DDaDSS  
 

 Návrh VZN č. 6/2012 vypracovala riaditeľka DDaDSS. Na základe p. Brichtovej 

z MPSVaR urobili vlastne skladbu ceny, sú tam aj doplnkové služby ako väčšia izba, druh stravy, 

upratovanie ap. Je to vypracované na základe ekonomicky oprávnených nákladov. 

Stanovisko ekonomickej komisie: komisia odporúča VZN č. 6/2012 schváliť. 

 

Z rozpravy: 

Mgr. Šandrik – VZN môžu pripravovať aj iné inštitúcie a návrh by mal mať nejakú formu. 

Niektoré mestá majú schválený postup. Navrhoval by vypracovať takýto postup, aby sa podľa neho 

ten, kto vypracováva VZN, mohol riadiť. Pokiaľ by štát schválil zákon, nemuselo by sa toto VZN 

schvaľovať. 

 

Bolo prečítané a prijaté uznesenie č.  39/V/2012. 

 

11. Odpredaj pozemkov na garáže 
 

 Tento materiál už bol na rokovaní MsZ. V zmysle uznesení, ktoré boli prijaté, bol 

vypracovaný geometrický plán na odčlenenie 2 častí z pozemku p.č. 2516/1 pre vyhlásenie 

obchodnej verejnej súťaže. Po prijatí návrhov uznesení k  týmto pozemkom bude vyhlásená 

obchodná verejná súťaž na ich odpredaj. 

 

Boli prečítané a prijaté uznesenia č. 43/V/2012 a č. 44/V/2012. 

 

12. Vysporiadanie pozemkov na vytvorenie ulice na Sídl. 9. mája 
 

 Na Sídl. 9. mája je podľa ÚPN mesta za bytovými domami smerom na juh k hlavnej ceste 

plánovaná plocha nízkopodlažnej bytovej zástavby – rodinné domy. Vlastníci záhrad, nachádzajúci 

sa v tejto časti prejavili záujem o stavbu rodinných domov, resp. o odpredaj pozemkov pod rodinnú 

zástavbu pre iných záujemcov. Na vytvorenie lokality pre bytovú zástavbu bola vlastníkmi záhrad 

vznesená požiadavka na poslancov o vytvorenie prístupovej cesty. Boli spracované geometrické 

plány na odčlenenie prístupovej cesty v šírke 12 m. V zmysle toho predložil útvar VVS návrh na 

vysporiadanie jednotlivých pozemkov. 

Stanovisko ekon. komisie: komisia odporúča vysporiadanie pozemkov. 

Stanovisko komisie výstavby: komisia odporúča vysporiadanie pozemkov. 

 

Z rozpravy: 

Mgr. Sitárová odpovedala na dotaz, kto tieto zmluvy vyhotoví, že akonáhle budú uznesenia prijaté, 

hneď sa na tých zmluvách začne robiť. Upozornila na to, že vzišla požiadavka od jedného 

z vlastníkov záhrad, aby bolo v zmluve, že ak mesto do určitého termínu neurobí komunikáciu, 

pozemky musí vrátiť späť. Ona to do zmluvy nemôže dať ak to MsZ neschváli. 

primátor – bolo by vhodné mať vypracovanú dokumentáciu na komunikáciu a keď vyjde výzva, ísť 

do toho. Mesto na to financie nemá. 

Mgr. Sitárová – predkupné právo to nie je. Mohlo by to byť právo spätnej kúpy. Ale nevie, či je 

v MsZ taká vôľa. Či MsZ súhlasí s právom spätnej kúpy a do akej lehoty. Lebo niektorí na tom 

trvajú. 

p. Závodný – mali stretnutie s tými záujemcami, ale posunulo sa to ďalej. Navrhoval by schváliť to 

bez týchto doplnkov. 

 

Boli prečítané a prijaté uznesenia č. 45/V/2012, č. 46/V/2012, č. 47/V/2012, č. 48/V/2012, 

č. 49/V/2012 a č. 50/V/2012. 
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13. Žiadosť o odkúpenie časti pozemku p.č. 3171/1 – RO Čerenec 
 

 Primátor predložil žiadosť Ing. Hužoviča o odkúpenie časti pozemku, aby si tam mohol 

vybudovať prípojku vody. Buď to pôjde formou verejnej obchodnej súťaže alebo ako prípad 

osobitného zreteľa. 

Stanovisko ekon. komisie: komisie odporúča schváliť odpredaj pozemku formou verejnej 

obchodnej súťaže. 

Stanovisko komisie výstavby: komisia odporúča schváliť odpredaj pozemku formou verejnej 

obchodnej súťaže. 

 

Z rozpravy: 

Dr. Kubík – boli na mieste, navrhuje, aby pre tých, čo si dali žiadosť, boli uznesenia prijaté. 

primátor – verejnou obchodnou súťažou je predaj transparentnejší. 

Mgr. Sitárová – bolo by to vhodné. Teraz sa schváli forma odpredaja a potom na ďalšom zasadnutí 

podmienky súťaže. 

 

Bolo prečítané a prijaté uznesenie č.  51/V/2012. 

 

14. Odpustenie dlhu na nájomnom a služieb spojených s bývaním 
 

 Pani Frankovičová si dala žiadosť o odpustenie dlhu, ktorý jej vznikol na nájomnom za tri 

mesiace. V novembri 2011 je j bol pridelený byt, ktorý na svoje náklady vymaľovala. Dňa 7. 11. 

2011 písomne požiadala o odstúpenie od zmluvy. V žiadosti uviedla, že byt vlastne ani neužívala. 

Bolo jej vysvetlené, že odstúpenie od zmluvy nie je možné a platí 3–mesačná výpovedná lehota, 

pokiaľ sa nenájde nový nájomca. Byt bol odovzdaný mestu 23. 1. 2012. 

Stanovisko ekon. komisie: komisia odporúča odpustiť dlh vo výške 50 %. 

Stanovisko sociálnej komisie: komisia jednoznačné stanovisko nedala, necháva rozhodnutie na 

MsZ. 

 

Z rozpravy: 

Dr. Kubík – už aj v minulosti bol takýto prípad, preto sa prijalo takéto stanovisko. 

primátor – je to „zlatá stredná cesta“, určitý kompromis. Aj v budúcnosti by sa taký prípad mohol 

vyskytnúť. 

 

Bolo prečítané a prijaté uznesenie č.  52/V/2012. 

 

15. Rôzne 

 
• Vyhlásenie verejnej súťaže o prenájom nebytových priestorov na Beňovského ul. 

 

 Tento bod uviedol primátor. Na mesto prišla žiadosť od p. Pospíchala, zástupcu spol. Tesco 

a takisto od p. Kelemena, konateľa spol. CBA, na prenájom nebytových priestorov na Beňovského 

ulici. Je tu záujem dvoch obchodných reťazcov. 

Stanovisko ekonomickej komisie: komisia odporúča žiadosti zobrať na vedomie a v priebehu t.r. 

vyhlásiť verejnú obchodnú súťaž. Stanovisko je spoločné aj s komisiou výstavby (spoločné 

zasadnutie). Súčasná zmluva je platná do augusta 2014. 

 

Z rozpravy: 

Mgr. Koreň – pri cintoríne je tiež obchodný priestor, kde aj parkovania aj zásobovanie by bolo 

oveľa lepšie. 
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p. Pospíchal – majú ponuky aj od súkromníkov. Tento mestský priestor je pre nich výhodnejší. 

Vedia ponúknuť zmluvu na 20–30 rokov. Chcel by však vedieť, či by tá súťaž mohla byť 

vyhlásená skôr, v rámci možností. 

Dr. Kubík – na komisii boli za to, aby sa medzi CBA pri cintoríne a CBA na Beňovského ul. dostal 

niekto iný. 

Mgr. Šandrik – tiež sa stretol s p. Pospíchalom. Tesco by mohlo vyriešiť aj bytový problém. Teda, 

ak sa budú robiť podmienky súťaže, rozčleniť to. Výsledkom verejnej obchodnej súťaže bude 

uzatvorená nájomná zmluva, kde budú stanovené podmienky. Nech je úspešný ten, kto bude mať 

lepšiu ponuku. 

p. Rakús – z rozpravy vyplynulo teda, že sme sa zhodli na vyhlásení verejnej obchodnej súťaže. 

 

Bolo prečítané a prijaté uznesenie č.  53/V/2012. 

 

• Návrh na zmenu zmluvy TKR (Multichannel) 

 

 Ing. Maco, prevádzkovateľ TKR vo Vrbovom, predložil návrh na zmenu zmluvy o nájme 

a prevádzkovaní TKR.  

Stanovisko ekon. komisie: komisia žiadosť prerokovala, ale stanovisko nezaujala. 

 

Na zasadnutie prišiel Ing. Maco spolu zo zástupcom spoločnosti Slovanet. Obaja majú záujem 

s mestom spolupracovať ohľadom TKR. Ing. Maco povedal, že v nájomnej zmluve sú stanovené 

programy a ceny. On s tým nemôže hýbať. Ak by mu MsZ dovolilo, dal by tam také programy, 

ktoré by boli pre divákov viac zaujímavé. Výpovedná lehota je pol roka. A aj nájom je pomerne 

vysoký. Robia sa nové ulice – Hrabinská, Mikulášska, Sídl. 9. mája. Ak by tam mali byť TKR, 

bolo by treba pokládku. Mesto nemá na to financie. Ale nikto, kto má polročnú výpovednú lehotu, 

nebude do toho vrážať peniaze.  

O TKR by mala záujem spoločnosť Slovanet, ktorá prevádzkuje TKR vo viacerých mestách (napr. 

Poprad, Kežmarok, Trenč. Teplice ap.). Spolupracovali by spolu s Ing. Macom. Zástupca tejto 

spoločnosti p. Mikuláš povedal, že ich predstava je zmluva na 12 rokov s tým, že všetky investičné 

náklady hradí Slovanet. Náklady na obnovu siete idú z ich strany, takisto aj elektrina. Mestá a obce 

nemajú starosti s financovaním, prevádzkovaním siete. Raster rozširujú podľa toho, aké programy 

chcú občania. Chápe Ing. Maca, že potrebuje určitú voľnosť. Treba byť flexibilní. Kanály sa 

menia. Ich cieľom je odbremeniť mesto. Zmluva by sa riešila dodatkom, nie verejnou obchodnou 

súťažou. Ak by bol súhlas na takýto dodatok, boli by tam určité bonusy a na oplátku by tam bola 

zmena výšky nájomného. Ako bonus k tomu by bol internet. 

 

Z rozpravy: 

primátor – vidí v tom problém, pretože vo verejnej obchodnej súťaži boli stanovené podmienky 

nájmu a to sa nemôže dodatkom meniť. 

Mgr. Šandrik – musela by byť vyhlásená nová verejná obchodná súťaž. 

Mgr. Sitárová – muselo by prísť k zrušeniu verejnej obchodnej súťaži a vyhlásiť novú. Dohodnúť 

sa na termíne tak, aby sme stihli vyhlásiť novú verejnú obchodnú súťaž. 

Mgr. Koreň – pozná niektorých, ktorí dali výpovede aj pred 4 rokmi a TKR im ide. A vraj 

niektorým nejde dobre obraz na každom programe. 

Ing. Maco – ak to má nahodené na digitál, musí mať dobrý obraz. Pri preberaní TKR od firmy 

Asnet im nebol daný žiadny zoznam abonentov, takže vlastne ani nevedeli kto TKR má. Za 

peniaze, ktoré by museli dať mestu, mohli by to zlepšiť. Lebo keď sa s tým nič nedeje, ľudia sa 

odhlasujú. 

Ing. Duračka – všetci sme vedeli, že TKR stála kopu peňazí a boli sme radi, že Ing. Maco to 

zobral. Momentálne ponúka ďalšie služby. 

Mgr. Šandrik – v určitých záležitostiach by mesto mohlo zasiahnuť. Nejaký ten pohyb je tam 

možný, napr. to programové zloženie. 
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Dr. Kubík – oni sami sa musia snažiť, aby tá programová štruktúra bola zaujímavá. Oni sa musia 

snažiť prilákať záujemcov. 

Dr. Borovský – skôr by hľadal nejaké výnimky ako obísť verejnú obchodnú súťaž a programovú 

štruktúru by nechal na prevádzkovateľa. Ak občanom bude programová štruktúra vyhovovať, 

nebudú sa odhlasovať. 

p. Rakús – tí kompetentní by si mali k tomu sadnúť a pripraviť to – zaujať stanovisko. 

primátor – prerokovať všetko čo sa dá, Ing. Maco povie čo by chcel a mesto čo sa dá. 

Dr. Kubík – MsZ sa potom vyjadrí k cene. 

 

Bolo prečítané a prijaté uznesenie č.  54V/2011. 

 

• Žiadosť o príspevok  – ZŠ Školská ul. 

 

 ZŠ na Školskej ul. vo Vrbovom si dala žiadosť o finančný príspevok, pričom jednou 

z možností by bolo odpustenie poplatku za odvoz komunálneho odpadu na rok 2012. Ušetrené 

peniaze by využili pri stretnutiach učiteľov a žiakov družobných škôl. 

Stanovisko ekonomickej komisie: komisia necháva rozhodnutie na MsZ. 

 

Z rozpravy: 

primátor – mesto nemá možnosť odpustiť poplatok, pokiaľ bol výmer vyrubený,   

Dr. Gajňáková – majú dva kontajnery a platia za jeden. 

Mgr. Koreň – nedá sa porovnať tá starostlivosť a občerstvenie vo Vizoviciach a tu vo Vrbovom, 

p. Rakús – napríklad vo Vítkove to majú cez projekty, 

primátor – u nás také projekty nie sú. Ak by to aj MsZ odsúhlasilo, mesto na to financie nemá. 

p. Rakús – bolo by dobré to naplánovať do rozpočtu. Ubrať niekomu a dať to sem, veď sú to naše 

deti. Tie výmenné akcie sú stále. 

Dr. Borovský – skúsiť v rámci cezhraničnej spolupráce Vrbové – Vítkov. Pokiaľ sa podá viac 

projektov, možno jeden bude úspešný. A potom – je možné osloviť aj sponzorov (napr. družstvá 

boli v minulosti ochotné). 

Ing. Duračka – keď sa uzatvárajú družobné zmluvy, malo by sa na takéto veci myslieť. Treba ich 

usmerniť, že na to nemáme. 

 

Primátor potom povedal, že k týmto žiadostiam o príspevky neboli uznesenia ani pripravené. Na 

komisii to bolo, ale peniaze na to nie sú. 

 

• Žiadosť o pomoc na zabezpečenie vzduchotechniky – ZŠ Komenského ul. 

• Žiadosť o finančný príspevok pre SZSM 

• Žiadosť o zavedenie plynovej prípojky 

 

 Riaditeľka ZŠ na Komenského ul. dala na mesto žiadosť o pomoc pri riešení 

vzduchotechniky v školskej jedálni. Podľa slov Mgr. Šandrika, ak taká požiadavka je, je 

nedostatočné stanovisko. Jednoznačne by tam bolo treba urobiť verejné obstarávanie. Primátor 

povedal, že komplet všetky podmienky musí pripraviť škola. 

 

Vzhľadom na nedostatok finančných prostriedkov neboli k vyše uvedeným žiadostiam prijaté 

žiadne uznesenia. 

 

• Verejnoprospešné stavby 

 

 Tento bod zaradiť do programu žiadala meilom Ing. Horská. Keďže ona prítomná nebola 

a nikto z poslancov nevedel bližšie vysvetliť o čo vlastne ide, nebolo navrhnuté uznesenie prijaté. 
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16. Dopyty a interpelácie poslancov 
 

p. Rakús – materiály na MsZ žiada naďalej posielať v papierovej forme (o túto formu požiadali aj 

ostatní prítomní okrem Mgr. Šandrika a Mgr. Koreňa). Na cintoríne pri dome smútku je vyschnutý 

orech (pri Trabalíkových). Bolo to sľúbené orezať, ale nebolo to zrealizované. 

Z.: p. Záhorec. 

•  

Dr. Borovský – ako to je s finančnými prostriedkami od firmy Bodet&Horst – fasáda na mestskej 

budove na Nám. slobody, chodník na cintorín, vchodové dvere na MsÚ a parčík na Bočnej ulici, 

primátor – mesto dostalo 40 tis. €, určených na sochu, parčík na Bočnej ul. bol z toho vyňatý. Tých 

5 tis. € by chcel použiť na rekonštrukciu mostu cez Holešku na Nám. J. Emanuela. Na nákup 

materiálu s tým, že by si to urobili svojpomocne. Pán Horst sľúbil, že akonáhle dostanú peniaze, 

presunie to na mesto. Sú presne rozčlenené na čo pôjdu. Tie vchodové dvere na MsÚ by oželel, ale 

ten chodník na cintoríne a fasáda by mala byť. 

•  

p. Spál – ako to je s kompostérmi, 

primátor – objednávka bola odoslaná, čakáme už len na dodávku. 

•  

p. Spál – vypísať verejnú obchodnú súťaž na dom kultúry, 

primátor – bol tu aj statik na prestrešenie kruhovky. Ak by sme chceli využiť eurofondy, musíme 

byť majiteľmi pozemku. 

•  

Dr. Miklášová – v kultúrnom dome sa robia rôzne akcie. Boli upozornení, že nie sú všetky revízie. 

Sú na elektrinu, ale chýbajú na prevádzku opony a osvetlenia. Aby bola zaistená bezpečnosť tých 

ľudí. 

primátor – opona sa nepoužíva, je to zablokované. Tie správy nikto neurobí, dlhé roky ich tam 

nikto nerobil. Mesto na to nemá peniaze. Sú pripravené návrhy na rekonštrukciu strechy na 

kruhovku. 

p. Spál – dalo by sa to do budúceho MsZ predložiť? 

primátor – určite, ale je potrebná odborná pomoc. Do zimy to musí byť zastrešené. 

Dr. Kubík – ten pozemok pod kultúrnym domom – čaká sa na výmenu prednostu. Potom sa začnú 

rokovania. Na budúci týždeň idú s p. Bartakovičom na schôdzu invalidov – čo s dotáciou, čo im 

má tlmočiť? 

primátor – dotácie sú možné až v II. polroku. 

•  

Mgr. Koreň – petícia občanov k znečisteniu ovzdušia, 

primátor – na začiatku to bolo spomenuté, je to v riešení. Bude to oznámené Obv. úradu ŽP. 

•  

Mgr. Šandrik – zmluva s p. Kostúrom, 

primátor – zoskenuje sa a zašle meilom. 

•  

Mgr. Šandrik – dopravné značenie, pasport – je niekde k dispozícii? Kvôli obchvatu cez 

Družstevnú ul. a parkovanie pred VÚB. Je problém dostať sa aj z trikotskej uličky. 

primátor – mesto stál pasport cca 200 tis. Sk, ale nie je to dotiahnuté do konca. Na gremiálnej 

porade požiadal p. Záhorca, aby dal namaľovať na obrubník žltú čiaru. 

Mgr. Šandrik – či je potrebné vypracovať celý pasport, alebo len čiastkový a osadiť tam značky. 

primátor – nakresliť vodorovné značenie vo vlastnej réžii. 

Ing. Duračka – posunúť značku „zákaz zastavenia“ dolu, vyznačiť prechod pre chodcov. A potom 

tie panely vedúce k materskej škole vyrovnať. 

primátor – podštrkovať. 

Mgr. Koreň – tá istá situácia je aj na Súkenníckej ulici. 
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Dr. Borovský – na stavebnom úrade tá projektová dokumentácia bude, robila to Ing. Havrlentová. 

Značka aby mala byť v bývalom Vetese. 

 

17. Návrh na uznesenie 
 

Uznesenie č. 36/V/2012 

 

Mestské zastupiteľstvo vo Vrbovom 

– schvaľuje – 

vykonanie kontroly hospodárenia s prostriedkami mesta Vrbové, ktoré mesto poskytuje MFK za 

rok 2011 a obdobie do 31. 5. 2012. 

Termín: do najbližšieho zasadnutie MsZ. 

Zodp. osoba: hlavná kontrolórka mesta. 

 

prítomní: 6 

za: 6       proti: 0    zdržali sa: 0 

Dr. I. Borovský, Ing. J. Duračka, P. Rakús, 

Dr. J. Miklášová, I. Spál, Mgr. M. Šandrik 

 

Uznesenie č. 37/V/2012 

 

Mestské zastupiteľstvo vo Vrbovom 

– berie na vedomie – 

informácie spoločnosti Real Market. 

 

Uznesenie č. 38/V/2012 

 

Mestské zastupiteľstvo vo Vrbovom 

– berie na vedomie – 

výročnú správu DDaDSS Klas, n.o. Vrbové  k 31. 12. 2011. 

 

Uznesenie č. 39/V/2012 

 

Mestské zastupiteľstvo vo Vrbovom 

– schvaľuje – 

Všeobecne záväzné nariadenie č. 6/2012 o spôsobe určenia úhrady, výške úhrady a spôsobe 

platenia úhrady za sociálne služby poskytované v Domove dôchodcov a Domove sociálnych 

služieb Klas, n.o. 

 

prítomní: 8 

za: 8       proti: 0    zdržali sa: 0 

Dr. I. Borovský, Ing. J. Duračka, Mgr. J. Koreň, 

Dr. Š. Kubík, Dr. J. Miklášová, P. Rakús, 

I. Spál, Mgr. M. Šandrik 

 

 

Uznesenie č. 40/V/2012 

 

Mestské zastupiteľstvo vo Vrbovom 

– berie na vedomie – 

správu o stave Civilnej ochrany obyvateľstva, bezpečnosti a ochrany zdravia pri práci, ochrany 

pred požiarmi v meste Vrbové za rok 2011 a správu o činnosti DHZ za rok 2011. 
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Uznesenie č. 41/V/2012 

 

Mestské zastupiteľstvo vo Vrbovom 

– schvaľuje – 

Všeobecne záväzné nariadenie č. 4/2012 o poskytovaní jednorazovej dávky v hmotnej núdzi, 

jednorazovej sociálnej dávky a sociálnej pôžičky občanom mesta Vrbové. 

 

prítomní: 8 

za: 8       proti: 0    zdržali sa: 0 

Dr. I. Borovský, Ing. J. Duračka, Mgr. J. Koreň, 

Dr. Š. Kubík, Dr. J. Miklášová, P. Rakús, 

I. Spál, Mgr. M. Šandrik 

 

Uznesenie č. 42/V/2012 

 

Mestské zastupiteľstvo vo Vrbovom 

– schvaľuje – 

Všeobecne záväzné nariadenie č. 5/2012 o podmienkach poskytovania sociálnych služieb a určení 

úhrady za opatrovateľskú službu pre občanov s trvalým pobytom na území mesta Vrbové. 

 

prítomní: 8 

za: 8       proti: 0    zdržali sa: 0 

Dr. I. Borovský, Ing. J. Duračka, Mgr. J. Koreň, 

Dr. Š. Kubík, Dr. J. Miklášová, P. Rakús, 

I. Spál, Mgr. M. Šandrik 

 

 

Uznesenie č. 43/V/2012 

 

Mestské zastupiteľstvo vo Vrbovom 

– schvaľuje – 

odpredaj nehnuteľnosti – novoutvoreného pozemku reg. C p.č. 2516/33 o výmere 20 m2, druh 

pozemku – zastavané plochy, v kat. úz. Vrbové, ktorý bol geometrickým plánom č. 47/2012, 

schváleného správou KN dňa 3.5.2012 pod číslom 237/12, odčlenený od pozemku p.č. 2516/1 

o výmere 1323 m2, druh pozemku ostatné plochy, vedenom na LV 1900 vo vlastníctva mesta 

Vrbové na Katastrálnom úrade Trnava – Správa katastra Piešťany, formou obchodnej verejnej 

súťaže za minimálnu cenu 16,- €/m2. 

 

prítomní: 8 

za: 8       proti: 0    zdržali sa: 0 

Dr. I. Borovský, Ing. J. Duračka, Mgr. J. Koreň, 

Dr. Š. Kubík, Dr. J. Miklášová, P. Rakús, 

I. Spál, Mgr. M. Šandrik 

 

Uznesenie č. 44/V/2012 

 

Mestské zastupiteľstvo vo Vrbovom 

– schvaľuje – 

odpredaj nehnuteľností  - novoutvorených pozemkov reg. C: 

– p.č. 2516/34 o výmere 9 m2, druh pozemku - zastavané plochy v k.ú. Vrbové, odčlenený  od 

pozemku p.č. 2516/1 o výmere 1323 m2, druh pozemku ostatné plochy, vedenom na LV 1900 vo 

vlastníctve Mesta Vrbové na Katastrálnom úrade Trnava – Správa katastra Piešťany, 
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– a p.č. 2515/25 o výmere  11 m2, druh pozemku – zastavané plochy v k.ú. Vrbové, odčlenený  od 

pozemku p.č. 426/9 o výmere 215 m2, druh pozemku zastavané plochy,  vedenom v reg. E na LV 

3369 vo vlastníctve Mesta Vrbové na Katastrálnom úrade Trnava – Správa katastra Piešťany, 

vytvorených geometrickým plánom č. 47/2012, schváleného správou KN dňa 3.5.2012 pod číslom 

237/12, formou obchodnej verejnej súťaže za minimálnu cenu 16,- €/m2. 

 

prítomní: 8 

za: 8       proti: 0    zdržali sa: 0 

Dr. I. Borovský, Ing. J. Duračka, Mgr. J. Koreň, 

Dr. Š. Kubík, Dr. J. Miklášová, P. Rakús, 

I. Spál, Mgr. M. Šandrik 

 

Uznesenie č. 45/V/2012 

 

Mestské zastupiteľstvo vo Vrbovom 

– schvaľuje – 

odkúpenie pozemku označeného p.č. 2200 o výmere 153 m2, druh pozemku záhrada v  k.ú. 

Vrbové, zapísanom na LV 1458 od  spoluvlastníkov:    

a) Jozef Kunik, r. Kunik, bytom M.A. Beňovského 397/81, Vrbové, nar.           , r.č.            , 

v podiele 1/2,  

b) Kuniková Margita, rod. Stankovičová, bytom M.A. Beňovského 397/81, Vrbové, nar.         , 

r.č.           , v podiele 1/2 

za kúpnu cenu  1,- € (0,50 € – Jozef Kunik, 0,50 € – Kuniková Margita). 

 

prítomní: 8 

za: 8       proti: 0    zdržali sa: 0 

Dr. I. Borovský, Ing. J. Duračka, Mgr. J. Koreň, 

Dr. Š. Kubík, Dr. J. Miklášová, P. Rakús, 

I. Spál, Mgr. M. Šandrik 

 

Uznesenie č. 46/V/2012 

 

Mestské zastupiteľstvo vo Vrbovom 

– schvaľuje – 

odkúpenie pozemku označeného p.č. 2195/4 o výmere 137 m2, druh pozemku záhrady v  k.ú. 

Vrbové, zapísanom na LV 801 od  vlastníka:   

a) Jarmila Miklíková, r. Micháliková, nar.           , r.č.            , bytom M. A. Beňovského 398/83, 

Vrbové,  

za kúpnu cenu  1,- € za celý pozemok. 

 

prítomní: 8 

za: 8       proti: 0    zdržali sa: 0 

Dr. I. Borovský, Ing. J. Duračka, Mgr. J. Koreň, 

Dr. Š. Kubík, Dr. J. Miklášová, P. Rakús, 

I. Spál, Mgr. M. Šandrik 

 

Uznesenie č. 47/V/2012 

 

Mestské zastupiteľstvo vo Vrbovom 

– schvaľuje – 

odkúpenie pozemku p.č. 2193/5 o výmere 148 m2, druh pozemku záhrady v k.ú. Vrbové, 

zapísanom na LV 473 od bezpodielových spoluvlastníkov: 

a) Vladimír Karlík, rod. Karlík, nar.         , r.č.            a  
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b) Ing. Janka Karlíková, rod. Biliková, nar.         , r.č.           ,  

–  obidvaja bytom  Parková ul. 664/6, Chtelnica v podiele 1/1,  

za kúpnu cenu 1,- € za celý pozemok. 

 

prítomní: 8 

za: 8       proti: 0    zdržali sa: 0 

Dr. I. Borovský, Ing. J. Duračka, Mgr. J. Koreň, 

Dr. Š. Kubík, Dr. J. Miklášová, P. Rakús, 

I. Spál, Mgr. M. Šandrik 

 

 

Uznesenie č. 48/V/2012 

 

Mestské zastupiteľstvo vo Vrbovom 

– schvaľuje – 

odkúpenie za kúpnu cenu 1 € novovytvorený pozemok, označený p.č. 2191/7 o výmere 522 m2, 

druh pozemku záhrada v k.ú. Vrbové, 

ktorý pozostáva z dielov:  

– 2 – o výmere 245 m2, ktorý je odčlenený od pozemku p.č. 2191/1 o výmere 3804 m2, druh 

pozemku záhrada a je zapísaný na LV 1683,  

– 4 – o výmere 184 m2 , ktorý je odčlenený od pozemku p.č. 2191/3  o výmere 2037 m2, druh 

pozemku záhrada, ktorý je zapísaný na LV 1683, 

od vlastníka: Ing. Miroslav Sabo, rod. Sabo, nar.          , r.č.            , bytom Beňovského č. 

401/89, v celosti za kúpnu cenu 0,50 €,  

 

– 7 – o výmere 2 m2, ktorý je odčlenený od pozemku p.č. 2191/4 o výmere 1079 m2, druh pozemku 

záhrada a je zapísaný na LV 2352, 

– 9 – o výmere 91 m2, ktorý je odčlenený od pozemku p.č. 2191/5 o výmere  1442 m2, druh 

pozemku záhrada a je zapísaný na LV 2352, 

od vlastníčky: Erika Gonová, rod. Sabová, nar.         , r.č.            , bytom A. Trajana č. 11, 

Piešťany, v celosti za kúpnu cenu 0,50 €,  

 

a to podľa geometrického plánu č. 85/2011, schváleného Správou katastra Piešťany, dňa 18.8.2011 

pod číslom 460/11. 

 

prítomní: 8 

za: 8       proti: 0    zdržali sa: 0 

Dr. I. Borovský, Ing. J. Duračka, Mgr. J. Koreň, 

Dr. Š. Kubík, Dr. J. Miklášová, P. Rakús, 

I. Spál, Mgr. M. Šandrik 

 

Uznesenie č. 49/V/2012 

 

Mestské zastupiteľstvo vo Vrbovom 

– schvaľuje – 

zámenu nehnuteľností novoutvorených pozemkov v kat. úz. Vrbové,  v zmysle vyhotoveného 

geometrického plánu č. 111/2012, schváleného Správou katastra nehnuteľností Piešťany dňa 

16.5.2012 pod číslom 258/12,  a to pozemku: 

– p.č. 2321/2 o výmere 143 m2, druh pozemku záhrada, ktorý je vytvorený z pozemku p.č. 2321 

o výmere 752 m2, druh pozemku záhrada, zapísaný na LV 2859 na Správe katastra v Piešťanoch, 

Katastrálnom úrade Trnava vo vlastníctve Viery Klimekovej  
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– p.č. 2320/2 o výmere 97 m2, druh pozemku záhrada, vytvorený z pozemku p.č. 2320 o výmere 

1084 m2, druh pozemku záhrada, zapísaný na LV 1671 na Správe katastra v Piešťanoch, 

Katastrálnom úrade Trnava vo vlastníctve Viery Klimekovej a Igora Klimeka,   

– p.č. 2202/25 o výmere 240 m2, druh pozemku zastavaná plocha, vytvorený z pozemku p.č. 

2202/1 o výmere 4837 m2, druh pozemku zastavané plochy, zapísaný na LV 1900 na Správe 

katastra v Piešťanoch, Katastrálnom úrade Trnava vo vlastníctve Mesta Vrbové, IČO: 00313190  

v súlade s ustanovením § 9a ods. 8 písm. e) zák. č.138/1991 Z.z. o majetku obcí ako prípad 

osobitného zreteľa. Za prípad osobitného zreteľa MsZ považuje vysporiadanie pozemku – 

odkúpenie pozemku pod verejnoprospešnú stavbu – miestnu komunikáciu a inžinierske siete – 

z dôvodu navrhovanej IBV rodinných domov, na Sídlisku 9. mája, Vrbové a poskytnutie náhrady.  

 

prítomní: 8 

za: 8       proti: 0    zdržali sa: 0 

Dr. I. Borovský, Ing. J. Duračka, Mgr. J. Koreň, 

Dr. Š. Kubík, Dr. J. Miklášová, P. Rakús, 

I. Spál, Mgr. M. Šandrik 

 

 

Uznesenie č. 50/V/2012 

 

Mestské zastupiteľstvo vo Vrbovom 

– schvaľuje – 

majetkovo právne vysporiadanie nehnuteľnosti pozemkov tak, že formou zámennej zmluvy 

mesto Vrbové nadobudne v celosti do vlastníctva, v zmysle geometrického plánu č. 111/2012, 

schváleného Správou katastra nehnuteľností Piešťany dňa 16.5.2012 pod číslom 258/12,  

novoutvorené pozemky označené v kat. úz. Vrbové ako: 

– p.č. 2321/2 o výmere 143 m2, druh pozemku záhrada, vytvorený z pozemku p.č. 2321 o výmere 

752 m2, druh pozemku záhrada, zapísaný na LV 2859 na Správe katastra v Piešťanoch, 

Katastrálnom úrade Trnava vo vlastníctve:  

    – Viera Klimeková, rod. Karlíková, nar.          , r.č.           ,  

       bytom  A. Hlinku 62/111, Piešťany, v celosti,  

– p.č. 2320/2 o výmere 97 m2, druh pozemku záhrada, vytvorený z pozemku p.č. 2320 o výmere 

1084 m2, druh pozemku záhrada, zapísaný na LV 1671 na Správe katastra v Piešťanoch, 

Katastrálnom úrade Trnava, vo vlastníctve:  

   – Viera Klimeková, rod. Karlíková, nar.         , r.č.            ,  

      bytom  A. Hlinku 62/111, Piešťany v podiele 1/2 ,  

    – Igor Klimek, rod. Klimek, Beňovského 396/79, Vrbové, nar.          , r.č.            ,    

v podiele 1/2,   

a 

Viera Klimeková, rod. Karlíková, nar.          , r.č.           , bytom A. Hlinku 62/111, Piešťany 

v podiele 2/3 

  a  

Igor Klimek, rod. Klimek, Beňovského 396/79, Vrbové, nar.          , r.č.             v podiele 1/3,   

formou zámennej zmluvy nadobudnú do vlastníctva v zmysle geometrického plánu č. 111/2012, 

schváleného Správou katastra Piešťany dňa 16.5.2012 pod číslom 258/12,  novoutvorený pozemok, 

označený v kat. úz. Vrbové ako: 

– p.č. 2202/25 o výmere 240 m2, druh pozemku zastavaná plocha, vytvorený z pozemku p.č. 

2202/1 o výmere  4837 m2, druh pozemku zastavané plochy, zapísaný na LV 1900 na Správe 

katastra v Piešťanoch, Katastrálnom úrade Trnava, vo vlastníctve Mesta Vrbové, IČO: 00313190  

s tým, že vzájomné nároky sú medzi nimi týmto vyrovnané. 
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prítomní: 7 

za: 7       proti: 0    zdržali sa: 0 

Dr. I. Borovský, Ing. J. Duračka, Mgr. J. Koreň, 

Dr. Š. Kubík, Dr. J. Miklášová,  

I. Spál, Mgr. M. Šandrik 

 

Uznesenie č. 51/V/2012 

 

Mestské zastupiteľstvo vo Vrbovom 

– schvaľuje – 

odpredaj časti pozemku parc. č. 3171/1 o veľkosti cca 13 x 3,5 m (ostatné plochy) vo vlastníctve 

mesta Vrbové, v k. ú. Vrbové, zapísaného na LV 1900, formou verejnej obchodnej súťaže. 

 

prítomní: 8 

za: 8       proti: 0    zdržali sa: 0 

Dr. I. Borovský, Ing. J. Duračka, Mgr. J. Koreň, 

Dr. Š. Kubík, Dr. J. Miklášová, P. Rakús, 

I. Spál, Mgr. M. Šandrik 

 

Uznesenie č. 52/V/2012 

 

Mestské zastupiteľstvo vo Vrbovom 

– schvaľuje – 

odpustenie dlhu na nájomnom a služby spojené s bývaním vo výške 157,74 € pre p. Janu 

Frankovičovú, bytom Hviezdoslavova 24, Vrbové. 

 

prítomní: 8 

za: 8       proti: 0    zdržali sa: 0 

Dr. I. Borovský, Ing. J. Duračka, Mgr. J. Koreň, 

Dr. Š. Kubík, Dr. J. Miklášová, P. Rakús, 

I. Spál, Mgr. M. Šandrik 

 

Uznesenie č. 53/V/2012 

 

Mestské zastupiteľstvo vo Vrbovom 

– schvaľuje – 

ďalší prenájom nebytových priestorov v budove súp. č. 353 na Ul. M. A. Beňovského 15 vo 

Vrbovom, nachádzajúcej sa na pozemku p.č. 2392/2 v kat. úz. Vrbové, po ukončení platnej 

nájomnej zmluvy, a to formou verejnej obchodnej súťaže, za účelom uzavretia zmluvy o budúcej 

nájomnej zmluve. 

 

prítomní: 8 

za: 8       proti: 0    zdržali sa: 0 

Dr. I. Borovský, Ing. J. Duračka, Mgr. J. Koreň, 

Dr. Š. Kubík, Dr. J. Miklášová, P. Rakús, 

I. Spál, Mgr. M. Šandrik 

 

Uznesenie č. 54 /V/2012 

 

Mestské zastupiteľstvo vo Vrbovom 

– berie na vedomie – 

informácie o TKR vo Vrbovom. 
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18. Záver 
 

Zasadnutie MsZ bolo ukončené o 22.35 hod.   

 

Vo Vrbovom, 7. júna 2012 

 

 

Zapísala: Beličková 

 

 

 

..................................................     .................................................. 

 Dott. Mgr. Ema Maggiová                    Ing. Ján Jánoška 

      prednostka MsÚ      primátor mesta 

                        v.r.                                                                                      v.r. 

  

 

 

               

Overovatelia zápisnice: 

 

1.   JUDr. Štefan Kubík, v.r.  ................................................. 

 

2.   Pavol Rakús, v.r.   ................................................. 


